
Rada Powiatu Sierpeckiego

Protokół nr LXVIII.2023

LXVIII posiedzenie w dniu 26 października 2023 
Obrady rozpoczęto 26 października 2023 o godz. 10:00.
W posiedzeniu wzięło udział 16 członków.

Obecni:
1. Przemysław Burzyński
2. Marek Chyliński
3. Andrzej Cześnik
4. Zbigniew Kopczyński
5. Małgorzata Korpolińska

^  6. Sławomir Krystek
7. Jan Laskowski
8. Ewa Nowakowska
9. Jarosław Ocicki
10. Sławomir Olejniczak
11. Paweł Pakieła
12. Kamil Różański
13. Wojciech Adam Rychter
14. Sebastian Szczypecki
15. Mariusz Turalski
16. Dariusz Twardowski

Nieobecni:
1. Juliusz Gorzkoś

Ad. pkt 1.
Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad.

Pan Przemysław Burzyński -  Przewodniczący Rady otworzył LXVIII sesję Rady 
Powiatu w Sierpcu.
Stwierdził ustawowe kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.
W obradach sesji obecnych było 16 radnych, 1 nieobecny.
/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/.

Na sekretarza obrad powołano Pana Kamila Różańskiego.

Ad. pkt 2.
Przyjęcie Protokołów z obrad sesji: Nr LXVI.2023 z dnia 31 sierpnia 2023 r., 
Nr LXVII.2023 r. z dnia 20 września 2023 r.
Uwag do protokołu nie było.
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Głosowano w sprawie:
Przyjęcie Protokołu z obrad sesji Nr LXVI.2023 z dnia 31 sierpnia 2023r.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Paweł 
Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian Szczypecki, Mariusz 
Turalski, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jarosław Ocicki, Sławomir Olejniczak 
NIEOBECNI (1)
Juliusz Gorzkoś ^

Rada Powiatu przyjęła Protokół Nr LXVI.2023 z dnia 31 sierpnia 2023 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie Protokołu z obrad sesji Nr LXVII.2023 r. z dnia 20 września 2023 r.
Uwag do protokołu nie było.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Sław om ^ 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Sebastian Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Jarosław Ocicki, Wojciech Adam Rychter, Mariusz Turalski 
NIEOBECNI (1)
Juliusz Gorzkoś

Rada Powiatu przyjęła Protokół Nr LXVII.2023 r. z dnia 20 września 2023 r.

Ad. pkt 3.
Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w Sierpcu z dnia 
29 sierpnia 2023 r.
Uwag do protokołu nie było.

2



Głosowano w sprawie:
Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w Sierpcu z dnia 
29 sierpnia 2023 r.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jarosław Ocicki, Mariusz Turalski 
NIEOBECNI (1)

^  Juliusz Gorzkoś

Rada Powiatu przyjęła Protokół z posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu 
w Sierpcu z dnia 29 sierpnia 2023 r.

Ad. pkt 4.
Ustalenie porządku obrad.
Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad.
2. Przyjęcie Protokołów z obrad sesji: Nr LXVI.2023 z dnia 31 sierpnia 2023 r., 
Nr LXVII.2023 r. z dnia 20 września 2023 r.
3. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w Sierpcu z dnia 
29 sierpnia 2023 r.
4. Ustalenie porządku obrad.

^  5. Informacje Przewodniczącego, Przewodniczących Komisji i oświadczenia
Przewodniczących Klubów.
6. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami.
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie 
pojazdów z drogi i parkowanie ich na parkingu strzeżonym.
8. Podjęcie Oświadczenia w sprawie utworzenia na terenie powiatu sierpeckiego 
placówki opiekuńczo -  wychowawczej dla dzieci i młodzieży.
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Sierpeckiego 
z organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi jednostkami 
organizacyjnymi, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku 
publicznego na rok 2024".
10. Zapoznanie się z informacją w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu 
w Sierpcu informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Powiat Sierpecki za rok szkolny 2022/2023.
11. Zapoznanie się z informacją z wykonania Budżetu oraz Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego za I półrocze 2023 roku.

3



12. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023 -  2037.
13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023 r.
14. Wnioski i oświadczenia radnych.
15. Sprawy różne.
16. Zamknięcie obrad.
I'porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/.

Przewodniczący Rady poinformował, iż proponowany porządek obrad sesji otrzymali 
Radni w materiałach na sesję. Poprosił o zabranie głosu Pana Andrzeja Cześnika 
-  Starostę Sierpeckiego.
Pan Starosta zaproponował rozszerzenie porządku obrad sesji o następujące punkty:
7a Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki 
porozumienia w sprawie powierzenia przez Powiat Płocki i Gminę/Miasto Płock zadania 
z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego Powiatowi Sierpeckiemu;

7b Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat S ierpec^ 
porozumienia w sprawie powierzenia Powiatowi Lipnowskiemu organizacji publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej P7 Tłuchowo -  Lipno przez Skępe;

7c Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki 
porozumienia w sprawie powierzenia przez Powiat Płocki i Gminę/Miasto Płock zadania 
z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego Powiatowi Sierpeckiemu.

Pan Starosta nadmienił, iż podjęcie tych uchwał jest niezbędne do złożenia wniosku 
przez Powiat Sierpecki do Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych na 
dofinansowanie transportu zbiorowego w roku 2024 na terenie Powiatu Sierpeckiego. 
Dodał, iż w/w uchwały zostały zaopiniowane na posiedzeniu Komisji Stałych Rady 
Powiatu w dniu 25 października 2023 r.

Głosowano w sprawie poszerzenia porządku o :
pkt 7a Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki 
porozumienia w sprawie powierzenia przez Powiat Płocki i Gminę/Miasto Płock zadania 
z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego Powiatowi Sierpeckiemu

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (16)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław 
Ocicki, Sławomir Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, 
Sebastian Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski
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NIEOBECNI (1) 
Juliusz Gorzkoś

Głosowano w sprawie poszerzenia porządku o :
pkt 7 b Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki 
porozumienia w sprawie powierzenia Powiatowi Lipnowskiemu organizacji publicznego 
transportu zbiorowego ma linii komunikacyjnej P7 Tłuchowo -  Lipno przez Skępe;

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (16)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław 
Ocicki, Sławomir Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, 
Sebastian Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski 

#  NIEOBECNI (1)
Juliusz Gorzkoś

Głosowano w sprawie poszerzenia porządku o :
pkt 7c Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki 
porozumienia w sprawie powierzenia przez Powiat Płocki i Gminę/Miasto Płock zadania 
z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego Powiatowi Sierpeckiemu.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (16)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 

^  Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław 
Ocicki, Sławomir Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, 
Sebastian Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski 
NIEOBECNI (1)
Juliusz Gorzkoś

Głosowano w sprawie:
Porządek obrad sesji wraz z rozszerzonymi punktami:7a, 7b,7c.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (16)
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Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław 
Ocicki, Sławomir Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, 
Sebastian Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski 
NIEOBECNI (1)
Juliusz Gorzkoś

Porządek obrad sesji po zmianie został przyjęty i wyglądał następująco:
Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad.
2. Przyjęcie Protokołów z obrad sesji: Nr LXVI.2023 z dnia 31 sierpnia 2023 r., 
Nr LXVII.2023 r. z dnia 20 września 2023 r.
3. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w Sierpcu z dnia 
29 sierpnia 2023 r.
4. Ustalenie porządku obrad.
5. Informacje Przewodniczącego, Przewodniczących Komisji i oświadczenia 
Przewodniczących Klubów.
6. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami.
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie 
pojazdów z drogi i parkowanie ich na parkingu strzeżonym.
7a Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki 
porozumienia w sprawie powierzenia przez Powiat Płocki i Gminę/Miasto Płock zadania 
z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego Powiatowi Sierpeckiemu;
7b Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki 
porozumienia w sprawie powierzenia Powiatowi Lipnowskiemu organizacji publicznego 
transportu zbiorowego ma linii komunikacyjnej P7 Tłuchowo -  Lipno przez Skępe;
7c Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki 
porozumienia w sprawie powierzenia przez Powiat Płocki i Gminę/Miasto Płock zadania 
z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego Powiatowi Sierpeckiemu.
8. Podjęcie Oświadczenia w sprawie utworzenia na terenie powiatu sierpeckiego 
placówki opiekuńczo -  wychowawczej dla dzieci i młodzieży.
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Sierpeckieg^^ 
z organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi jednostkami 
organizacyjnymi, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku 
publicznego na rok 2024".
10 .  Zapoznanie się z informacją w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu 
w Sierpcu informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Powiat Sierpecki za rok szkolny 2022/2023.
11. Zapoznanie się z informacją z wykonania Budżetu oraz Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego za I półrocze 2023 roku.
12. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023 -  2037.
13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023 r.
14. Wnioski i oświadczenia radnych.
15. Sprawy różne.
16. Zamknięcie obrad.

6



Ad. pkt 5.
Informacje Przewodniczącego, Przewodniczących Komisji i oświadczenia 
Przewodniczących Klubów.
Przewodniczący Rady poinformował, iż w okresie między sesjami do Biura Rady 
wpłynęły następujące pisma:
1. Pismo z Ministerstwa Infrastruktury Departament Dróg Publicznych w związku 
z Apelem Rady Powiatu w Sierpcu o jak najkorzystniejsze skomunikowanie powiatu 
sierpeckiego poprzez budowę węzła komunikacyjnego przy budowie drogi ekspresowej 
S10 /pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/,
2. Odpowiedź Skarbnika Powiatu na zadane pytania na sesji Rady Powiatu w Sierpcu 
w dniu 31 sierpnia 2023r. /pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/,
3. Odpowiedź Skarbnika Powiatu na zadane pytania na sesji Rady Powiatu w Sierpcu w 
dniu 20 września 2023 r. /pismo stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.

Pan Wojciech Rychter -  Przewodniczący Komisji stałych Rady Powiatu
poinformował, iż w dniu 25 października 2023 r. odbyło się posiedzenie Komisji stałych 
Rady Powiatu w Sierpcu. Na wniosek Pana Starosty rozszerzono porządek posiedzenia 
Komisji o zaopiniowanie następujących projektów uchwał Rady Powiatu :
2a Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki 
porozumienia w sprawie powierzenia przez Powiat Płocki i Gminę/Miasto Płock zadania 
z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego Powiatowi Sierpeckiemu;
2b Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki 
porozumienia w sprawie powierzenia Powiatowi Lipnowskiemu organizacji publicznego 
transportu zbiorowego ma linii komunikacyjnej P7 Tłuchowo -  Lipno przez Skępe; 
Ponadto członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali:
- projekt Oświadczenia w sprawie utworzenia na terenie powiatu sierpeckiego placówki 
opiekuńczo -  wychowawczej dla dzieci i młodzieży.
- projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Sierpeckiego z 
organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi jednostkami 
organizacyjnymi, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku 
publicznego na rok 2024".
Zapoznali się z informacją w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Sierpcu 
informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach prowadzonych 
przez Powiat Sierpecki za rok szkolny 2022/2023 oraz informacją z wykonania Budżetu 
oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego za I półrocze 2023 roku. 
Ponadto pozytywnie zaopiniowali:
- projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023 -  2037.
- projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023 r.
Zapoznali się z informacją Zarządu Dróg Powiatowych w Sierpcu na temat przebiegu 
remontów dróg powiatowych oraz aktualnego ich stanu oraz informacją Zarządu Dróg 
Powiatowych dotyczącą przygotowania do zadań inwestycyjnych i remontowych na 
drogach powiatowych w roku 2023.
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Zajęli stanowisko w sprawie wniosku Mieszkańców ul. Smolnej w Sierpcu dotyczącego 
zamontowania lustra lub znaku ograniczenia prędkości. .
Przewodniczący Komisji stałych wspomniał, iż w sprawach różnych były dwa pisma, 
natomiast ze względu na brak kworum nie zostały omówione.
Pan Sławomir Krystek -  Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa 
Publicznego poinformował, iż w okresie międzysesyjnym odbyło się posiedzenie 
Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego, na które zostali zaproszeni 
wszyscy Radni, Pan Burmistrz oraz Wójtowie Gmin z Powiatu Sierpeckiego. Głównym 
tematem spotkania było wypracowanie stanowiska dotyczącego sposobu podziału 
środków otrzymanych przez Powiat Sierpeckiego z Polskiego Ładu. Z przeprowadzonej 
dyskusji i opinii Pana Burmistrza i Wójtów Gmin oraz Radnych znaczna większość 
przychyliła się, aby środki zostały podzielone w równej kwocie dla każdej z gmin 
i miasta. Ponadto poinformował, iż poza porządkiem został poruszony problem związany 
z działalnością Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego. Wysłuchano opinii co do 
dalszej działalności i współpracy. Nadmienił, iż jest podmiot odpowiedzialny za działanie 
sportu szkolnego na terenie całego Powiatu. W spotkaniu uczestniczył Pan Zbigniew 
Czajkowski, który w dyskusji otrzymał polecenie do wypracowania stanowiska 
i przedstawienia go Zarządowi Powiatu, który przedstawi poszczególnym jednostkor^ 
z terenu Powiatu Sierpeckiego, aby ta organizacja mogła skutecznie rozpocząć swoją 
działalność.

Ad. pkt 6.
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
Pan Starosta przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu.
Ponadto Pan Starosta przedstawił slajdy dotyczące remontów w szpitalu.
Pan Sławomir Olejniczak -  Wicestarosta poinformował, iż w poniedziałek odbyła się 
kontrola oddziału ZOL przygotowującego do przyjęcia pacjentów. Z informacji wynika, że 
jest wszystko dobrze bez uwag i obecnie czekają na uruchomienie oddziału ZOL.
Radny Pan Kamil Różański wspomniał o remontowanej drodze Zgagowo -  Skoczkowo 
Wilczogóra. Nadmienił, iż w dniu wczorajszym miał miejsce wypadek na drodze krajowej 
nr 10 w m. Jeżewo. W związku z tym, że droga była zamknięta trwał objazd m. in prz^^ 
wspomnianą drogę. Powiedział, iż droga wyremontowana, która została poszerzona nie 
została uszkodzona i samochody mogły się swobodnie poruszać, natomiast na odcinku od 
Wilczogóry do drogi krajowej nr 10 około 5 km pobocza są bardzo mocno wyryte, jak 
również na wjeździe do Borkowa Wielkiego jest zniszczony chodnik. Uważa, że należy 
wyasygnować środki, aby te pobocza naprawić, ponieważ ta droga się rozjedzie. Uważa 
też , że w przyszłości należy rozważyć poszerzenie drogi.
Pan Starosta stwierdził, że warto było tą drogę wybudować, ponieważ w sytuacjach 
wrażliwych można puścić ruch objazdowy. Uważa, że odcinek drogi od m. Borkowo do 
m. Wiczogóra jest odcinkiem nieco węższym niż, te które się obecnie buduje 
w zmienionych standardach. Obecne standardy dróg powiatowych, to nie mniej niż 
5 metrów szerokości. Stwierdził, że takie były kiedyś normy i programy i tak można było 
budować i każdy z tego korzystał, a dziś należy zapewnić bezpieczeństwo. Szkoda, że 
staraniami nie udało się pozyskać większej ilości destruktu, ponieważ ten destrukt który 
był, został rozdysponowany na pobocza dróg. Podkreślił, iż wie, że należy tę drogę 
poprawić.
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Radny Pan Kamil Różański powiedział, że Pan Starosta poinformował, że został 
zatrudniony dyrektor do szpitala po konkursie. Zapytał, ilu było kandydatów i czy 
wynagrodzenie dyrektora jest wyższe od poprzednika, czy na takim samym poziomie? 
Ponadto powiedział, że przeczytał na stronie internetowej Starostwa, że zatrudni 
pracownika do działu promocji o profilu graficznym, artystycznym i informatycznym. 
Zapytał, czy są planowane większe wydarzenia, że jest zatrudniana kolejna osoba do 
promocji. Zapytał, czy sprawami kadrowymi od tego momentu zajmuje się ktoś inny i czy 
prawdą jest, że od 2 listopada przychodzi nowa osoba do promocji?
Pan Starosta powiedział, że został rozstrzygnięty konkurs i jest zatrudniony dyrektor Pan 
Marek Kuczmarski. Potwierdził, że jest wyższa kwota wynagrodzenia niż była za 
poprzedniego dyrektora. Nie wie, czy jest sens mówić jaka to kwota.
Radny Pan Jarosław Ocicki zapytał, czy można podać kwotę?
Pan Starosta oznajmił, iż dla wszystkich zainteresowanych kwota będzie zamieszczona 
na BIP. Odniósł się do zatrudnienia w wydziale promocji. Uważa, że promocja Powiatu 
wydaje mu się, że dla wszystkich jest to bardzo ważna i należy zadbać o to, aby wszystko 
odbywało się tak jak należy. Dodał, iż od kilku lat osoby w promocji się zmieniały, a chcą 
stawiać na profesjonalizm i być samowystarczalnymi. Dodał, iż poszukują osoby która 
potrafi wykonać takie rzeczy. Nadmienił, iż Radni zwracają uwagę, aby powiat sierpecki 
wydawał gazetkę czy kwartalnik. Jest dużo imprez jubileuszowych i uważa, że należy 
mieć osoby, które będą potrafiły wykonywać różne rzeczy. Nie można tego zostawić 
i zrzucić na ramiona jednej osoby. Stwierdził, że jeżeli jest możliwość zatrudnienia, to 
w tym kierunku należy iść. Jeżeli Pan Starosta ma odpowiadać za Powiat również 
wizerunkowo, to chce, aby profesjonalne osoby się tym zajęły, żeby Radni nie 
przychodzili do niego i nie zwracali uwagi, że czegoś nie ma. Uważa, że jest osoba od 
prowadzenia Powiatu, ale również jest wydział promocji, żeby to robić w sposób 
profesjonalny. Dodał, iż w tym celu został zakupiony również aparat fotograficzny, bo 
wcześniej nie można było robić dobrych zdjęć. Nadmienił, iż jest problem, ponieważ brak 
jest drukarki formacie A3, która wykonywałaby plakaty czy zaproszenia.
Radny Pan Kamil Różański powiedział, że ogłoszenie zostało zamieszczone na stronie 
Facebook Starostwa, nie było zamieszczone na BIP. Zapytał, dlaczego sprawami 
zatrudnienia nie zajmowała się osoba odpowiedzialna za kadry. Zapytał, czy jest już 
wybrana osoba, jeśli tak, czy będzie pracowała od 2 listopada?
Pan Starosta powiedział, że uczestniczył wraz z Panem Wicestarostą w przesłuchaniu 
osób, które złożyły CV. Nadmienił, iż chodzi o to, aby zatrudnić osobę jako pomoc 
administracyjną. Wyjaśnił, że jeżeli zorganizuje się konkurs i okaże się osoba nie do końca 
jest kompetentna, to z tą osobą pracodawca się wiąże. W związku z powyższym dlatego 
jest podjęta taka formuła. Dodał, iż obecnie młodzi nie patrzą na strony internetowe BIP 
tylko na strony Facebooka i odbiór w tym temacie był, ponieważ złożonych zostało kilka 
CV. Nadmienił, iż na BIP czwarty raz jest ogłoszony konkurs na audytora i nadal nie 
został wyłoniony. Uważa, że w ten sposób wychodzi się do ludzi młodych, którzy 
posiadają większe umiejętności w obsłudze urządzeń informatycznych.
Radny Pan Kamil Różański uważa, że można było ogłosić i na BIP i na Facebook. 
Dodał, iż osoba jest już wybrana, a w ogłoszeniu jest, że CV należy złożyć do dnia 
3 listopada 2023 r. Nie wie, jaka będzie odpowiedź jeżeli osoba złoży 3 czy 2 listopada. 
Pan Starosta odpowiedział, że po rozmowie ze zgłoszonymi osobami uznano, że jest to 
osoba właściwa. Dodał, że nic się nie wyznacza, a konkurs nie jest ze strony BIP tylko 
przeprowadzony na facebook i nie jest nic związane prawnie. Poprosił, aby nie
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doszukiwać się podtekstów tylko pozwolić działać. Jest to zrobione w taki sposób, aby 
było jak najlepiej i to jest działanie w tym kierunku.
Radny Pan Jarosław Ocicki powrócił do tematu drogi o której mówił Radny Pan Kamil 
Różański. Zapytał, czy jest pomysł na to aby dokończyć drogę i w budżecie na rok 2024 
zabezpieczyć środki? Uważa, że jeżeli coś się robi, to należy dokończyć. Ponadto zapytał, 
do kiedy jest podpisana umowa z Panem dyrektorem szpitala, jaka jest ta umowa i czy jest 
prawdą że wynagrodzenie dyrektora wynosi 25.500 zł? Zapytał, ilu było kandydatów na 
dyrektora, ponieważ ustawa mówi jednoznacznie, że jeżeli jest jeden kandydat nie może 
odbyć się konkurs. Zapytał, czy w budżecie powiatu pojawią się środki na dokończenie 
drogi na ul. Traugutta od ul. Okulickiego? Stwierdził, że na tej ulicy jest bardzo dużo 
parkingów.
Pan Starosta odpowiedział, że parkingi są po to, ponieważ są to tereny produkcyjne 
i przemysłowe.
Radny Pan Jarosława Ocicki powiedział, że w tym miejscu nie jest teren produkcyjny 
i czy to nie jest przesadzone z tymi parkingami.
Pan Starosta dodał, iż przedstawił Radnym ile projektów Powiat realizował w roku 2023. 
Jeżeli będą możliwości również będą realizować projekty w roku 2024, a jakie będą 
realizowane, to zostaną uzgodnione z Radnymi. Ę )
Radny Pan Jarosław Ocicki uważa, że budżet na rok 2024 należy przekazać radnym do 
wglądu.
Pan Starosta powiedział, że wszyscy Radni będą o tym rozmawiać. Uważa, że jeżeli 
będzie się dalej modernizować drogę, to parkingi powinny powstać. Dodał, ponownie że 
to są tereny usługowo -  przemysłowe w Sierpcu. Odniósł się do wynagrodzenia dyrektora 
szpitala. Powiedział, że jest to kwota 25.000 zł i jest kwotą wyższą niż była dla 
poprzedniego dyrektora, ale za tym idą jakieś efekty, które już widzi. Uważa, że niedługo 
będzie rozmowa na temat szpitala. Stwierdził, że jeżeli ktoś widzi i patrzy na to okiem 
sprawiedliwym, to widzi jakie są efekty pracy w szpitalu. Dodał, iż niedługo będzie wynik 
finansowy za III kwartał w szpitalu. Uważa, że Radni wiedzą jakie zostały podjęte 
inwestycje i dla kogo jest to wykonywane. Uważa, że dla pacjentów, aby czuli się 
bezpiecznie w jakiejkolwiek chorobie, a podstawowa opieka była zapewniona dla 
mieszkańców. Ponadto Pan Starosta odniósł się do budowy dróg. Standard budowy dróg 
w latach poprzednich dopuszczał budowę dróg szerokości 4 m czy 4,5 m. Nadmienił, 
przy mijaniu się dużych samochodów to jest za wąsko. Uważa, że jeżeli Radni uznają że 
jest potrzeba rozbudowy drogi, to dlaczego nie. Jeżeli będzie Powiat miał fundusze, będzie 
można inwestować. Podkreślił, iż Powiat ma ponad 420 km dróg powiatowych i część 
z nich jest drogami gruntowymi. Wspomniał o drodze Goleszyn Leszczynki, która obecnie 
jest realizowana i będzie zrobiona do końca.
Pan Wicestarosta wrócił do tematu parkingów przy ul. Traugutta, gdzie wcześniej był 
problem z zaparkowaniem samochodów. Stwierdził, że parkingi i chodniki na tej ulicy 
uporządkują możliwość parkowania i to będzie dla mieszkańców.
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, że wszystko jest dla mieszkańców nie tylko 
parkingi. Powiedział, że jego pytanie było proste, czy tyle parkingów jest potrzebnych na 
tej ulicy. Zapytał, czy dalej od ul. Okulickiego w stronę Pana Lipińskiego jest więcej firm 
i czy tam również będą parkingi jeden przy drugim? Stwierdził, że tam jest więcej firm, 
a ogólnie w Sierpcu jest bardzo trudno zaparkować. Powrócił do tematu dyrektora szpitala. 
Nadmienił, iż Pan Starosta powiedział, że zasłużył i wynagrodzenie wynosi 25.000 zł. 
Zapytał, czym się zasłużył przez dwa miesiące? Nie mówi nie, tylko co będzie za rok,
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jeżeli za rok szpital będzie w takim stanie, że nie będzie potrzebował jakiś dotacji czy 
kredytów? Zapytał, czy trzeba było od razu dać wygórowaną pensje i powiedzieć, że 
zasłużył się? Zadał pytanie, ilu było kandydatów i nie było odpowiedzi na to pytanie. 
Zapytał, kiedy będzie czynny oddział położniczy, bo kobiety chcą rodzić w Sierpcu?
Pan Starosta odpowiedział, że konkurs aby mógł się odbyć muszą być spełnione 
odpowiednie warunki. Wyłoniona była Komisja konkursowa w której uczestniczyli Radni, 
a Przewodniczącą Komisji była Pani Bogusława Lewandowska. Żeby wyłonić dyrektora 
musiało być dwóch kandydatów.
Radny Pan Jan Laskowski powiedział, że ostatnio otrzymał kilka telefonów z pytaniem, 
kiedy będzie uruchomiony odział położniczo -  neonatologiczny i czy w ogóle będzie 
otwarty, ponieważ doszły go informacje, że ten oddział ma być zamknięty i ma go w ogóle 
nie być w szpitalu. Odniósł się do omawianej drogi w m. Skoczkowo, która była 
budowana 13 lat temu o takich wymogach. Uważa, że doraźnie można byłoby wykonać to 
destruktem. Ponadto zwrócił się do Starosty i powiedział, że kłania się art. 231
0 przeprowadzenie konkursu na stanowisko. Nadmienił, iż kolega miał już pewne 
problemy i chciałby, aby tego uniknąć. Uważa, że jeżeli jest wyznaczony termin 
3 listopada, a konkurs odbywa się bez przyjęcia wszystkich ofert, to coś nie pasuje. Jeżeli 
radni otrzymują informację z terminem i możliwością podania osoby, a jest już osoba 
wybrana. Uważa, że należy poszanować radnych, a jeżeli nie to następnym razem nie 
wysyłać takich informacji.
Pan Starosta powiedział, że radny pyta o sprawy związane ze szpitalem. Dodał, iż wizję 
którą przedstawiał przed Komisją była też na ten temat rozmowa i w jakim kierunku to 
pójdzie to nie wie. Dodał, że na razie oddział położniczy jest zawieszony i na tej bazie 
próbuje się uruchomić tematykę związaną z ZOL. Jeżeli będą stworzone warunki
1 możliwości żeby mogłaby być „porodówka”, zapewne tak będzie. Wyjaśnił, że obecnie 
aby funkcjonował oddział położniczy musi być odpowiedni lekarz, a lekarzy brak. 
Ginekolodzy nie mają tych specjalności, żeby mogli się zajmować oddziałem. Są 
prowadzone rozmowy z ginekologami, ponieważ chcą rozbudować oddział 
ginekologiczny pod kątem zabiegów i nad tym Pan Dyrektor pracuje. Podkreślił, że jeżeli 
nie będzie takiej specjalizacji trudno cokolwiek zrobić z oddziałem położniczym i tego 
trzeba mieć świadomość. Poprosił, aby nie wypowiadać się pięknie publicznie, że się 
zabiega o coś. Poprosił, aby w swoich wypowiedziach Radni byli rozsądni, bo po co 
budować dodatkowe napięcia. Wspomniał, że jeżeli była cisza przy szpitalu, ile można 
było rzeczy przeprowadzić z obecnym dyrektorem Panem Markiem Kuczmarskim, który 
wszystkie informacje przedstawi w najbliższym czasie. Uważa, że Radni powinni być 
bardziej powściągliwi, rozmawiać jak najbardziej, ale nie budować napięcia. Zwrócił się 
do Radnego Pana Jarosława Ocickiego i powiedział, że dżentelmeni o pieniądzach nie 
rozmawiają.
Radny Pan Jarosław Ocicki odpowiedział, że są to pieniądze społeczeństwa. Dodał, że 
zadał pytanie i powinna być odpowiedź.
Pan Starosta odniósł się do wypowiedzi Radnego Pana Jana Laskowskiego. Powiedział, 
że wcześnie drogi budowano w parametrach 4 m lub 4,20 m. Stwierdził, że o to nie ma 
nikt pretensji, ponieważ drogi powiatowe są jeszcze węższe niż 4 m, a niektórych w ogóle 
nie ma.
Radny Pan Jan Laskowski powiedział, że do niego ludzie dzwonią na telefon, a po to 
go wybierali i głosowali, że tym osobom chce udzielić odpowiedzi. Dodał, że dzwonią 
osoby z powiatu i z gminy Zawidz i chciały udzielić konkretnej odpowiedzi. Uważa, że
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stara się być grzeczny dla swoich wyborców, nie tak agresywny jak Pan Starosta w 
stosunku do niego.
Radny Pan Wojciech Rychter powiedział, iż w sprawozdaniu Starosty zabrakło bardzo 
ważnej rzeczy, a mianowicie informacji o spotkaniu w Urzędzie Wojewódzkim 
z dyrektorami pomocy społecznej. W porządku obrad sesji jest punkt dotyczący podjęcia 
oświadczenia w sprawie utworzenia Powiatowej Placówki Opiekuńczo Wychowawczej. 
Uważa, że to powinno być ujęte w sprawozdaniu. Zwrócił się również do Radnych 
z gm. Zawidz, ponieważ była rozmowa na temat utworzenia Środowiskowego Domu 
Samopomocy, który miał powstać w m. Osiek. Poprosił, aby Radni zajęli się tą sprawą 
ponieważ do końca grudnia należy złożyć wnioski do Urzędu Wojewódzkiego. Ponadto 
odniósł się do Zakładu Opieki Leczniczej, gdzie bardzo się włączył w powstanie, 
ponieważ zorganizował pomoc na utworzenie ZOL około 20 tys. zł. w różnych formach. 
Podziękował przedsiębiorcom i osobom które się włączyły w organizację. Wspomniał, iż 
za poprzedniego dyrektora był z Komisją w celu oględzin. Dodał, iż pewne rzeczy są 
wykonane, ale należy zabezpieczyć środki na remont ZOL, który będzie na parterze po 
przeniesieniu rehabilitacji.
Rozmowa kilku osób.
Radny Pan Zbigniew Kopczyński powiedział, że Radna Pani Ewa Nowakowska i o ^  
zostali wyznaczeni przez Radę jako członkowie Komisji konkursowej dotyczącej wyboru 
dyrektora szpitala. Ten konkurs został przeprowadzony, a w skład Komisji wchodzili 
członkowie Rady Społecznej, lekarz, przewodnicząca Komisji Pani Bogusława 
Lewandowska. Uważa, że było to zrobione skrupulatnie zgodnie z obowiązującą ustawą, 
żeby nikt nie podważył. Nadmienił, iż było dwóch kandydatów, w głosowaniu tajnym 
został wybrany jeden, zdaniem Komisji spełniający oczekiwania. Dodał, iż były pytania 
odnośnie porodów. Pan Dyrektor w odpowiedzi powiedział, że nie widzi żadnych 
przeciwwskazań do przywrócenia działalności tego oddziału. Dodał, że jeżeli pozyska się 
lekarzy ze specjalizacją, Nadmienił, że ze strony dyrektora nie było przeciwwskazań na 
powstanie oddziału tylko musi być obsługa medyczna. Odniósł się do wynagrodzenia 
dyrektora. Powiedział, że był i jest na stanowisku aby dać zarobić godnie, aby mógł 
pracować normalnie. Jeżeli dyrektor nie będzie się wywiązywać z obowiązków można 
zawnioskować o obniżenie wynagrodzenia.
Pan Wicestarosta nawiązał do wypowiedzi Radnego Pana Wojciecha Rychter^^ 
Powiedział, iż znana jest jego działalność i pomoc jaką niesie. Podziękował za pomoc 
w uruchomieniu ZOL i poprosił o więcej takich inicjatyw, ponieważ szpital ich potrzebuje. 
Pan Sebastian Szczypecki -  Wiceprzewodniczący Rady powrócił do wydziału promocji 
i zaplecza kadrowego. Powiedział, że pamięta kiedy następowały zmiany w promocji 
i została przyjęta do pracy Pani Aleksandra Marszałek, co się bardzo głośnym echem 
odbiło w powiecie sierpeckim. Wówczas po bardzo krótkim pobycie nowego pracownika 
w promocji, jedna z pracownic poszła na bardzo długie zwolnienie (6-miesięczne). 
Podkreślił, że był taki czas, że Pani Aleksandra kwestie promocji ciągnęła sama, bez 
stażystki i bez żadnego wsparcia w trudnym okresie organizowania spotkania 
noworocznego i wielu innych wydarzeń związanych z końcówką i początkiem roku. 
Nadmienił, iż wszystko było poprowadzone i dopięte przez jednego pracownika. Obecnie 
jest pracowników dwóch i słyszy się, że potrzebny jest trzeci pracownik do kwestii 
graficznych i plakatów. Zapytał, czy nie powinno się skupić nad tym żeby zatrudnić 
dodatkowego pracownika o szerokim wachlarzu umiejętności, który wykona pewne roboty 
samodzielnie, czy idzie się w kierunku, że ktoś będzie od robienia zdjęć, ktoś od robienia
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wpisów na facebooku, ktoś od robienia plakatów. Uważa, że koszty należy nie zwiększać 
drastycznie, a zatrudnić fachowców w swoich dziedzinach. Ponadto zapytał Pana Starostę, 
ile upłynie jeszcze lat i ile upłynie z jego strony próśb, że Rada pochyli się w kierunku 
drogi powiatowej Gozdowo -  Mochowo i Gozdowo -  Proboszczewice. Stwierdził, iż ten 
temat jest poruszany od roku 2018, a środków z programów wydano dużą część. 
Stwierdził, że ostatnio była robiona inwestycja za czasów Pana Jana Laskowskiego w roku 
2018 o szerokości 4m odcinek 700 metrów. Zapytał, co z dalszą częścią tej trasy?
Pan Starosta powiedział, że jest sesja i należy rozmawiać o poważnych sprawach, 
a Radni wracają do tematu promocji. Radni próbują kreować jak to wszystko ma wyglądać 
i jak to wyglądało, czy było dobrze, czy było źle. Oznajmił, że Pani Marszałek 
zrezygnowała z pracy i należało podjąć dalsze rozwiązania. Stwierdził, że chcą coś robić 
i chcą, aby ten Powiat był promowany jak się należy. Uważa, że do pewnych tematów 
należy podejść profesjonalnie. Nadmienił, iż były zarzuty w sprawie promocji Powiatu, 
a jeżeli chcą robić profesjonalnie przez pracowników, a Radni to podważają i wokół 
tematu robią dziwną otoczkę. Pan Starosta odniósł się do dróg. Zwrócił się do Radnego 
aby porozumieć się z Radnymi z terenu gm. Gozdowo wraz z Wójtem Gminy Gozdowo. 
Jeżeli dojdzie do porozumienia i będzie zgoda, propozycję można przedstawić dla Zarządu 
żaden problem i można robić. Uważa, aby wszystko zaistniało potrzebna jest obopólna 
zgoda.
Radny Pan Mariusz Turalski odniósł się do Promocji. Nadmienił, iż kiedy pełnił funkcję 
Starosty miał trudny przypadek, ponieważ jeden z pracowników był na zwolnieniu, 
a w wydziale była stażystka. Zbliżały się ważne wydarzenia dla Powiatu i też była 
potrzeba zatrudnienia osoby. Wspomniał, że tą sprawą zajęła się Komisja Rewizyjna, 
natomiast ktoś życzliwy złożył doniesienie do prokuratury. Uważa, że Starosta nad 
wszystkim nie może mieć pieczy, ponieważ jest to nie realne przy tylu jednostkach 
i pracownikach. Patrząc ze swojej perspektywy może mieć żal, że kadrowa, sekretarz 
gdzie byli. Zapytał, gdzie byli doradcy którzy powinni być blisko starostów i im pomagać? 
Powiedział, że sytuacja była dla niego trudna, bo musiał zderzyć się z tym wszystkim 
i każdy wie, ile to wszystko nerw kosztuje w sytuacja sądowych. Powiedział, że ciekawi 
go wypowiedź Pana Sekretarza i jak się odniesie do zapytania Radnego Pana Kamila 
Różańskiego odnośnie naboru i procedury na to stanowisko.
Przewodniczący Rady zasugerował, aby to pytanie przenieść do spraw różnych, 
ponieważ nie dotyczy sprawozdania Starosty.
Radny Pan Mariusz Turalski powiedział, że szkoda że nie ma Radnego Pana 
Laskowskiego, który zapoczątkował ten wątek. Uważa, że pytanie Radnego dotyczyło 
tego, aby uchronić kolejnych starostów przed takimi sytuacjami.
Radny Pan Wojciech Rychter podziękował za ciepłe słowa Pana Wicestarosty. Dodał, że 
do niego zgłosili się pracownicy szpitala odnośnie uruchomienia ZOL. Stwierdził, że przy 
uruchomieniu ZOL są duże problemy. Powiedział, że włączył się w uruchomienie ZOL, 
żeby ten zakład jak najszybciej powstał. Podkreślił, że gdyby nie atmosfera jaka obecnie 
panuje w szpitalu, nie brałby udziału.
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, że jeżeli chodzi o ZOL to na tej sali były 
rozmowy 10 lat temu tylko nie było finansów, nie było pomieszczenia aby to zrobić. 
Stwierdził, że to nic nowego żeby zrobić ZOL. Uważa, że ZOL jest jednym z tych 
oddziałów które przynoszą dochód i każdy o tym wiedział tylko nie było miejsca i woli.

Przewodniczący Rady zarządził 10 minut przerwy.
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Ad pkt 7.
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie 
pojazdów z drogi i parkowanie ich na parkingu strzeżonym.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, jak również był przedmiotem posiedzenia Komisji Stałych.
Pytań nie było.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów 
z drogi i parkowanie ich na parkingu strzeżonym.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:

Po przerwie Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu.

ZA (15)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław 
Ocicki, Sławomir Olejniczak, Paweł Pakieła, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski

NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Kamil Różański 
Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ Nr 381.LXVIII,2023
w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z drogi 
i parkowanie ich na parkingu strzeżonym /uchwała stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu/.

i
Ad. pkt 2a
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki 
porozumienia w sprawie powierzenia przez Powiat Płocki i Gminę/Miasto Płock 
zadania z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego Powiatowi 
Sierpeckiemu
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, jak również był przedmiotem posiedzenia Komisji Stałych.
Pytań nie było.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki 
porozumienia w sprawie powierzenia przez Powiat Płocki i Gminę/Miasto Płock zadania z 
zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego Powiatowi Sierpeckiemu.

Wyniki głosowania
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ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław 
Ocicki, Sławomir Olejniczak, Paweł Pakieła, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski

NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Kamil Różański

Rada Powiatu podjęła:
UCHWAŁĘ Nr 382.XLVIII.2023

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki porozumienia 
w sprawie powierzenia przez Powiat Płocki i Gminę/Miasto Płock zadania z zakresu 
organizacji publicznego transportu zbiorowego Powiatowi Sierpeckiemu /uchwała 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 2b
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki 
porozumienia w sprawie powierzenia Powiatowi Lipnowskiemu organizacji 
publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej P7 Tłuchowo - Lipno 
przez Skępe
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, jak również był przedmiotem posiedzenia Komisji Stałych.
Pytań nie było.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki 
porozumienia w sprawie powierzenia Powiatowi Lipnowskiemu organizacji publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej P7 Tłuchowo - Lipno przez Skępe.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław 
Ocicki, Sławomir Olejniczak, Paweł Pakieła, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski 
NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Kamil Różański 
Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ Nr 383.XLVIII.2023
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w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki porozumienia 
w sprawie powierzenia Powiatowi Lipnowskiemu organizacji publicznego transportu 
zbiorowego na linii komunikacyjnej P7 Tłuchowo - Lipno przez Skępe /uchwała 
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 2c
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki 
porozumienia w sprawie powierzenia przez Powiat Płocki i Gminę/ Miasto Płock 
zadania z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego Powiatowi 
Sierpeckiemu
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, jak również był przedmiotem posiedzenia Komisji Stałych.
Pytań nie było.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki 
porozumienia w sprawie powierzenia przez Powiat Płocki i Gminę/ Miasto Płock zadania 
z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego Powiatowi Sierpeckiemu.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (16)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław 
Ocicki, Sławomir Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, 
Sebastian Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski 
NIEOBECNI (1)
Juliusz Gorzkoś

Rada Powiatu podjęła: ^
UCHWAŁĘ Nr 384.XLVIII.2023

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Sierpecki porozumienia w 
sprawie powierzenia przez Powiat Płocki i Gminę/ Miasto Płock zadania z zakresu 
organizacji publicznego transportu zbiorowego Powiatowi Sierpeckiemu /uchwała 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 8. Podjęcie Oświadczenia w sprawie utworzenia na terenie powiatu 
sierpeckiego placówki opiekuńczo-wychowawczej dla dzieci i młodzieży. 
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt oświadczenia otrzymali Radni 
w materiałach na sesję, jak również był przedmiotem posiedzenia Komisji Stałych.
Pytań nie było.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie Oświadczenia w sprawie utworzenia na terenie powiatu sierpeckiego placówki 
opiekuńczo -  wychowawczej dla dzieci i młodzieży.
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Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (16)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław 
Ocicki, Sławomir Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, 
Sebastian Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski

NIEOBECNI (1)
Juliusz Gorzkoś 
Rada Powiatu podjęła:

OŚWIADCZENIE
w sprawie utworzenia na terenie powiatu sierpeckiego placówki opiekuńczo -  
wychowawczej dla dzieci i młodzieży /oświadczenie stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 9.
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu 
Sierpeckiego z organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi 
jednostkami organizacyjnymi, których cele statutowe obejmują prowadzenie 
działalności pożytku publicznego na rok 2024”.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, jak również był przedmiotem posiedzenia Komisji Stałych.
Pytań nie było.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Sierpeckiego 
z organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi jednostkami 
organizacyjnymi, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku 

^  publicznego na rok 2024".

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (16)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław 
Ocicki, Sławomir Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, 
Sebastian Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski

NIEOBECNI (1)
Juliusz Gorzkoś 
Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ Nr 385.XLVI 11.2023
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w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Sierpeckiego z organizacjami 
pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi jednostkami organizacyjnymi, których 
cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na rok 
2024” /uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 10.
Zapoznanie się z informacją w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Sierpcu 
informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Powiat Sierpecki za rok szkolny 2022/2023.
Przewodniczący Rady poinformował, iż powyższą informację otrzymali Radni 
w materiałach na sesję, jak również była przedmiotem posiedzenia Komisji Stałych.
Głos zabrała Pani Bogusława Lewandowska -  Naczelnik Wydziału Oświaty i Zdrowia, 
która przedstawiła informację stanowiącą załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
Powyższe informacje były przedstawione również na slajdach, które zostały szczegółowo 
omówione.
Przewodniczący Rady podziękował Pani Naczelnik za merytoryczne i dokładne 
omówienie.
Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Pana Piotra Podlaskiego Ę )  
Przewodniczącego Związku Nauczycielstwa Polskiego, który w imieniu Związku 
Nauczycielstwa Polskiego, nauczycieli i Rodziców podziękował Radzie Powiatu za pracę 
na rzecz szkół. Dodał, iż szkoły podlegające pod powiat sierpecki świecą przykładem. 
Podziękował Pani Bogusławie Lewandowskiej -  Naczelnik Wydziału Oświaty i Zdrowia, 
która wszystko spina i ogarnia, jak również podziękował za zorganizowanie transportu 
publicznego dla młodzieży dojeżdżającej z różnych miejscowości.
Pan Starosta podziękował również Pani Bogusławie Lewandowskiej za pokazaną 
prezentację, ale również za wiele innych spraw dotyczących oświaty i projektów z tym 
związanych.
Pytań nie było.

Ad. pkt 11.
Zapoznanie się z informacją z wykonania Budżetu oraz Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego za I półrocze 2023 roku / informacja stano 
załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.
Przewodniczący Rady poinformował, iż powyższą informację otrzymali Radni 
w materiałach na sesję, jak również był przedmiotem posiedzenia Komisji Stałych.
Pytań nie było.

Ad. pkt 12.
Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023 -  2037.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni 
w materiałach na sesję, jak również był przedmiotem posiedzenia Komisji Stałych. 
Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Pana Andrzeja Cześnika -  Starostę 
Sierpeckiego, który zawnioskował o wprowadzenie autopoprawki do Budżetu na rok 2023 
oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2037.
Poprosił Pana Zbigniewa Garwackiego -  Skarbnika Powiatu o zabranie głosu.

18



Pan Skarbnik omówił szczegółowo autopoprawkę, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy.

Głosowano w sprawie:
Autopoprawka do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2037 r.
Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Paweł 
Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian Szczypecki, Dariusz 
Twardowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jarosław Ocicki, Mariusz Turalski 
NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Olejniczak 

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2037 wraz z autopoprawką.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)

Ę )  Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Paweł 
Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian Szczypecki, Dariusz 
Twardowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jarosław Ocicki, Mariusz Turalski 
NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Olejniczak 

Rada Powiatu podjęła
UCHWAŁĘ Nr 386.LXV1II.2023

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Sierpeckiego na 2023 r. wraz z autopoprawką /uchwała stanowi załącznik nr 
15 do niniejszego protokołu/.
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Ad. pkt 13.
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023 r.
Przewodniczący Rady poinfonnował, iż powyższy projekt uchwały otrzymali Radni 
w materiałach na sesję, jak również był przedmiotem posiedzenia Komisji Stałych.
Radny Pan Kamil Różański zapytał o dział 750 rozdział 75085 wspólna obsługa JSP. 
Dodał, że jest zwiększenie 436.8777 zł wynagrodzenia, 311.470 zł ubezpieczenia 
społeczne, 64.700 zł składki na fundusz pracy. Zapytał z czym jest to związane?
Pan Skarbnik odpowiedział, że to dotyczy PZJB. Dodał, iż chodzi o wynagrodzenia 
i wszystkie pochodne.
Radny Pan Wojciech Rychter zapytał, czy otrzymał Skarbnik wykaz budżetu, gdzie i ile 
zabraknie do końca roku dla placówek oświatowych.
Radny Pan Jarosław Ocicki zapytał, czy Powiat otrzymał już obligacje komunalne 
w kwocie 6 min. zł w formie kredytu, które zostaną przekazane na oświatę. Ponadto 
zapytał, kiedy będzie spłacana I rata odsetek w kwocie 465.000 zł.
Pan Skarbnik odpowiedział, że Powiat otrzymał przydział obligacji, które nie są 
uruchomione. Jest decyzja RIO, że można je wprowadzić po stronie przychodów jak 
i rozchodów. Dodał, iż RIO nie wyraziło zgody żeby z obligacji spłacić r a t£  
wcześniejszych zaciągniętych kredytów i należało zrobić zmianę. Nadmienił, iż źródłem 
finansowania obligacjami są zadania inwestycyjne, ale jeszcze licznik odsetek nie bije, 
a pierwsza rata będzie w roku 2024.
Radny Pan Jarosław Ocicki zapytał, w jakim kwartale czy w którym półroczu zostanie 
zapłacona rata?
Pan Skarbnik odpowiedział, że umowa fizycznie jest jeszcze nie podpisana. Wyjaśnił, że 
to są obligacje komunalne i wówczas kiedy zapadnie decyzja, zostanie uruchomiona 
emisja środków i nastąpi przelew na konto, który zostanie zaksięgowany.
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, że jest to dla niego dziwna rzecz i nie spotkał 
się z tym, że umowa nie jest podpisana, i jeszcze nie wiadomo czy Powiat otrzyma 
obligacje, czy jest zapewnienie, a Skarbnik te pieniądze bierze już do inwestycji i do 
dochodów.
Radny Pan Jan Laskowski zapytał, czy z chwilą podjęcia uchwały Rady Powiatu 
o obligacjach, czy można było wprowadzić po stronie dochodowej czy w momenci^ 
fizycznego uruchomienia, czyli podpisania umowy i przelania środków na konto, może 
być wprowadzone do budżetu?
Pan Skarbnik powiedział, że jest jeszcze instytucja Regionalnej Izby Obrachunkowej i to 
nie są dochody tylko przychody. Dodał, iż to Powiat decyduje kiedy te obligacje 
komunalne zostaną uruchomione. Nadmienił, iż to jest inna dziedzina jak kredyt.
Ponadto odpowiedział na pytanie Radnego Pana Wojciecha Rychtera. Powiedział, że 
wszystkie jednostki do 17 października br. miały złożyć dokumentacje związane 
z przygotowaniem budżetu na 2024 r.
Radny Pan Jan Laskowski zwrócił uwagę i powiedział, że chodzi o rok bieżący.
Pan Skarbnik powiedział, że w dzisiejszej uchwale zostały zabezpieczone środki na 
oświatę w kwocie ponad 8.5 min. zł.
Więcej pytań nie było.

Głosowano w sprawie:
Autopoprawka do Budżetu na 2023 r.
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Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Paweł 
Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian Szczypecki, Dariusz 
Twardowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jarosław Ocicki, Mariusz Turalski 
NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Olejniczak 

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023 r. wraz z autopoprawką.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Paweł 
Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian Szczypecki, Dariusz 
Twardowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jarosław Ocicki, Mariusz Turalski 
NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Olejniczak 

Rada Powiatu podęła
UCHWAŁĘ Nr 387.LXVIII.2023

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu Sierpeckiego na 2023 r. 
wraz z autopoprawką /uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 14.
Wnioski i oświadczenia radnych.
Pan Sebastian Szczypecki -  Wiceprzewodniczący Rady podziękował, za zwiększenie 
środków w budżecie na rok 2024 na wsparcie organizacji pozarządowych. Uważa, że te 
środki zostaną bardzo dobrze spożytkowane. Ponadto złożył wniosek formalny w imieniu 
Radnych Klubu PSL o zachowanie współpracy z organizacjami i współpracy z Kołami 
Gospodyń Wiejskich z terenu powiatu sierpeckiego, a także dla Ochotniczych Straży 
Pożarnych. Zapytał, w jakiej formie byłyby te programy kontynuowane, czy coś ulegnie 
zmianie. Zapytał o kwoty wsparcia dla tych dwóch organizacji.



Przewodniczący Rady odpowiedział, że na posiedzeniu Komisji stałych brano pod uwagę 
kwestię organizacji pozarządowych i żeby kwota została podniesiona. Dodał, iż forma 
dotacji KG W i OSP będzie taka jak w roku 2023.
Radny Pan Kamil Różański powiedział, że z niepokojem przygląda się sytuacji jaka 
dzieje się w Starostwie Powiatowym w Sierpcu. Dodał, że jest Radny tej kadencji, a takiej 
sytuacji jakie dzieją się w Starostwie nie było w historii. Zwrócił się do Skarbnika 
i poprosił, aby zaczął traktować pracowników jako partnerów, a nie jako osoby którym 
grozi, albo w inny sposób się zachowuje. Powiedział, że nie jest to sytuacja, że słyszy od 
jednej czy drugiej osoby, a sytuacje są nagminne. Z przerażeniem patrzy na to co się tu 
dzieje. Wspomniał, że było spotkanie Radnych i zwracał uwagę, ale niestety sytuacja się 
nie poprawia, wręcz by powiedział, że się pogorszyła. Podkreślił, że każdy z pracowników 
pracuje wiele lat i zasługuje na szacunek. Zapytał, czy jest prawdą, że nagrywa rozmowy 
z pracownikami Starostwa?
Pan Skarbnik powiedział, że tak jak tu się nagrywa, to są nagrywane rozmowy oficjalne. 
Powiedział, że rozmowy z pracownikami nie są nagrywane. Poprosił, skoro Radny mówi 
o pewnych rzeczach to poprosił o konkrety. Uważa, że są to bardzo poważne zarzuty. 
Jeżeli posiada na obecna chwilę dowody to poprosił, ponieważ jest to oficjalne 
wystąpienie. Dodał, że wykonuje pracę, która go zobowiązuje i ma zakres określonych 
obowiązków i nie chodzi o to, aby kogoś straszyć.
Radny Pan Kamil Różański powiedział, że ma nadzieję że tak nie jest, ale z tego co wie, 
tak jest. Dodał, że porozmawia z pracownikami i jeżeli tylko zechcą powiedzieć, ale wie 
jaka będzie sytuacja, bo będzie sytuacja odwrotna, a tak jak była sytuacja, że Pan z Panem 
Mecenasem chodzili i pytali czy pracownicy są mobbingowani.
Radny Pan Zbigniew Kopczyński zaapelował do Starosty, ponieważ pewne niepokojące 
sygnały docierały i do niego. Poprosił o zwrócenie uwagi i wyjaśnienie tych 
niepotrzebnych sytuacji oraz ich wyeliminowanie.
Radny Pan Jan Laskowski zapytał Pana Mecenasa, w jakich sytuacjach można nagrywać 
rozmowy z pracownikami, a w jakich nie można. Powiedział, że przez osiem lat 
zarządzania Starostwem jest to nowum i ciekawe stwierdzenie i nie było do pomyślenia, 
żeby ktokolwiek nagrywał i żaden z pracowników nie mógł nagrywać, ponieważ jakby się 
dowiedział to pracownik nie pracowałby 24 godzin w Starostwie.
Radny Pan Jarosław Ocicki uważa, że przepisy się nie zmieniły i ktoś musi w yrazi^ 
zgodę. Dodał, że z tego co słyszy, to nie tylko nagrywanie jest, tylko mobbing. Powiedział, 
że też pewne rzeczy do niego dotarły odnośnie zachowania Pana i też był zszokowany. 
Uważa, że Starosta panuje nad tym.
Pan Mecenas powiedział, że nie jest mu wiadome, aby zmieniły się przepisy. Stwierdził, 
że w tej sytuacji jego zdaniem odnosimy się do zachowania czysto hipotetycznego, 
ponieważ nie ma żadnych dowodów. Uważa, że tej kwestii w tym momencie nie ma co 
roztrząsać, ale nagrywać rozmów bez uprzedzenia drugiej osoby, bez uzyskania zgody tej 
osoby nie można, a przynajmniej nie wykorzystywać tego.
Radny Pan Wojciech Rychter wspomniał, że jako Komisja byli na spotkaniu w szpitalu 
gdzie była remontowana część oddziału położniczego. W imieniu Klubu PSL złożył 
wniosek formalny w następujących kwestiach: jaki był zakres obowiązków I etapu i jakie 
koszty. Ponadto jaki zakres był remontów i kosztów II etapu. Zapytał, kiedy Radni 
otrzymają informację dotyczącą zakończenia audytu w szpitalu?
Pan Starosta odpowiedział, że I etap został wykonany na części położniczo -  
ginekologicznej, a trak porodowy został obecnie zakończony. Kwota była w granicach
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180.000 zł, którą Dyrektor wyasygnował w ramach własnego budżetu. Dodał, iż na 
pozostałe szczegółowe sprawy Pan Dyrektor odpowie w najbliższym czasie.
Radny Pan Wojciech Rychter powiedział, że I etap który był robiony, zakres i koszty 
remontu oraz II etap zakres i koszty remontu. Uważa, że Radni powinni to otrzymać na 
piśmie.
Głos zabrał Pan Ryszard Dobiesz -  Sekretarz Powiatu podziękował Panu 
Przewodniczącemu za możliwość zabrania głosu. Nadmienił, iż chciałby odnieść się do 
tego co miało tu miejsce. Pierwsza kwestia do wypowiedzi Pana Radnego Turalskiego 
i druga kwestia naboru do promocji. Podkreślił, iż w samorządzie powiatowym można 
zatrudniać pracowników na podstawie umowy o pracę, która może być na czas określony 
i nieokreślony na podstawie powołania jest Pan Skarbnik i na podstawie wyboru są 
Starostowie. To są stanowiska urzędnicze na które tylko i wyłącznie obsadzenie może 
nastąpić poprzez nabór (art 11 ustawy o pracownikach samorządowych). Jest jeszcze 
jedna grupa pracowników, którzy są zatrudniani jako pomoc administracyjna. Powiedział, 
że to ogłoszenie które pojawiło się na facebook, to chodziło o zatrudnienie grafika. 
Zwrócił się do Wiceprzewodniczącego i powiedział, że po odejściu Pani Szczypeckiej jest 
cały czas wakat, a pracownica która jest to jest stażystka. Zamieszczając ogłoszenie na 
facebook chcieli zrobić rekonesans i rozeznanie, a następnie prowadzone były rozmowy. 
Podkreślił, że jeżeli będzie zatrudnienie to tylko i wyłącznie na pomoc administracyjną. 
Uważa, że w tym przypadku nie będzie naruszenia prawa mając na względzie ustawę 
o pracownikach samorządowych i nie dojdzie do naruszenia prawa przez Pana Starostę. 
Jeżeli pracownik na obsłudze administracyjnej sprawdzi się, to nie wyklucza, że mając 
wakat zostanie ogłoszony nabór. Odniósł się do wypowiedzi Pana Turalskiego. 
Powiedział, że on jak i Pani kadrowa są od tego, aby pomagać i cały czas Staroście 
obecnemu mówi jedno„Panie Starosto bez względu na to, czy się będzie Panu podobało 
czy nie, będzie mówił prawdę tak jak stan prawny wygląda”. Stwierdził, że taką prawdę 
mówił również Radnemu Turalskiemu kilkakrotnie. Na pewno ostrzegał, ale miał Pan 
swoje racje te o których wspominał. Dodał, że mówił o tym w Płocku bo był 
w charakterze świadka, mówił do Komisji Rewizyjnej i potwierdza teraz, że racja 
praktyczna była. Ponadto powiedział, że zwracał się do ówczesnego Mecenasa Pana 
Dołhuna po rozmowie z Starostą, żeby wpłynął na Pana aby nie zatrudniać „z wolnej ręki 
tylko ogłosić procedurę.
Radny Pan Jan Laskowski zapytał, czy do 3 listopada ten nabór jest cały czas aktualny? 
Z wypowiedzi Pana Sekretarza wynikło, że jest to próbny nabór.
Pan Sekretarz odpowiedział, że nie jest próbny. Wyjaśnił, iż jeżeli kogoś wybiera się na 
stażystę to rozmawia się z tymi zgłoszonymi osobami. Uważa, że jest to ta sama sytuacja. 
Nie znano rynku i nie było wiadomo, kto się zgłosi. Zapadła decyzja, aby zrobić 
rekonesans, rozpoznanie poprzez rozmowę.
Radny Pan Sławomir Krystek powiedział, iż poprze tę rozmowę, dochodzi się do 
wniosków a za chwilę mogą być kłopoty. Uważa, że należy skończyć rozmowę. Myśli, że 
brakowało pewnego porozumienia pomiędzy Panem Starostą, a resztą Radnych, żeby 
poinformować o takich zamierzeniach.
Pan Starosta powiedział, żeby nie brnąć za daleko, ponieważ są jeszcze umówieni 
potencjalni pracownicy, którzy złożyli CV.
Pan Sebastian Szczypecki -  Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że Pani Marszałek 
była zatrudniona jako pomoc administracyjna i można to uczynić bez konkursu. Zwrócił 
się do Pana Sekretarza i powiedział, że druga pracownica w promocji nie jest na stażu.
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Jeśli wie Pan co oznacza stażysta w urzędzie, to powinien wiedzieć, że Pani Karolina jest 
pracownikiem na umowie więc nie ma wolnego wakatu, o czym Pan powinien wiedzieć 
tylko stwarza się dodatkowy wakat. Uważa, że jeżeli Pan jest tylko sekretarzem, a nie 
kierownikiem urzędu, to w takim razie można ogłosić konkurs na kierownika urzędu jak 
sekretarz tej funkcji nie pełni.
Radny Pan Paweł Pakieła zapytał, kiedy dowiemy się o wynikach audytu w szpitali?
Pan Starosta odpowiedział, że trwa audyt. Dodał, że jest możliwość zmiany w umowie 
gdyby się nie wyrobiono w czasie, ponieważ tematyka jest szeroka. Nadmienił, iż nie jest 
mu nic wiadomo, czy prowadzący audyt będą sobie życzyć przedłużenia. Powiedział, że 
prace trwają, które mają być zakończone z końcem października.
Radny Pan Jarosław Ocicki zapytał, czy audyt jest za cały rok, czy za trzy lata. 
Stwierdził, że jest to audyt Pana Makówki jako dyrektora szpitala. Uważa, że jak Pan 
Starosta mówi, że wszystko idzie dobrze nie ma żadnych zastrzeżeń, czyli Makówka 
rządził dobrze.
Pan Starosta powiedział, że jest wszystko okej w kierunku przeprowadzania audytu. 
Podkreślił, iż nie wypowiadał się w kierunku merytoryczności i wniosków 
poaudytowych.
Radny Pan Jan Laskowski zapytał, czy Pan Makówka odwołał się do sądu od zwolnieni^ 
z pracy przez Starostwo?
Pan Starosta odpowiedział, że nie wie.

Ad. pkt 15.
Sprawy różne.
Przewodniczący Rady poprosił, aby w Starostwie zapanował ład i porządek, ponieważ są 
duże środki do wydatkowania.

Ad. pkt 16.
Zaniknięcie obrad.

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady zamknął LXVIII obrady Rady 
Powiatu w Sierpcu.
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LISTA OBECNOŚCI 

NA LXVIII SESJI 

RADY POWIATU W SIERPCU

Zał. Nr do protokołu

z obrad Sesji Rady Powiatu 

Nr. J r *  UL z dn.

w dniu 26 października 2023 r.

/



PRZEWODNICZĄCY 
RADY POWIATU 

W SIERPCU

BRZ.0002.il.2023

Zał. Nr ....JJ.. do protokołu

z obrad Sesji Rady Powiatu Sierpc, dnia 19.10.2023 r.
1 / .

Na podstawie art. 15 ust.l ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 
powiatowym (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 1526 z późn. zm.), § 12 ust. 1 i § 13 ust. 1 
Statutu Powiatu Sierpeckiego, zwołuję obrady LXVIII sesji Rady Powiatu 
w Sierpcu na dzień 26 października 2023r. (tj. czwartek) o godzinie 10:00 na sali 
konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Sierpcu.

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad.
2.  Przyjęcie Protokołów z obrad sesji: Nr LXVI.2023 z dnia 31 sierpnia 2023 r., 
Nr LXVII.2023 r. z dnia 20 września 2023 r.
3.  Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w Sierpcu z dnia 
29 sierpnia 2023 r.

u  4. Ustalenie porządku obrad.
5. Informacje Przewodniczącego, Przewodniczących Komisji i oświadczenia 
Przewodniczących Klubów.
6. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami.
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie 
pojazdów z drogi i parkowanie ich na parkingu strzeżonym.
8. Podjęcie Oświadczenia w sprawie utworzenia na terenie powiatu sierpeckiego 
placówki opiekuńczo -r wychowawczej dla dzieci i młodzieży.
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu 
Sierpeckiego z organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi 
jednostkami organizacyjnymi, których cele statutowe obejmują prowadzenie 
działalności pożytku publicznego na rok 2024".
10. Zapoznanie się z informacją w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu 
w Sierpcu informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Powiat Sierpecki za rok szkolny 2022/2023.
11. Zapoznanie się z informacją z wykonania Budżetu oraz Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego za I półrocze 2023 roku.
11.  Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023 -  2037.
12.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023 r.
13. Wnioski i oświadczenia radnych.
14. Sprawy różne.


